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Posters staan als aparte bijlage op MijnWijkplan. 

 

Op 20 juni is er een inloopmiddag georganiseerd voor de omgeving zodat ook niet-klankbordgroepleden de 

mogelijkheid hadden om de plannen voor Kinderdorp Neerbosch te bekijken en vragen te stellen. Tijdens deze 

middag presenteerden we de uitgangspunten van het ambitiedocument en konden mensen de ontwikkelschets 

van het gebied en de verschillende ontwikkelvlekken bekijken. Ook legden we ook uit welke stappen we het 

afgelopen jaar hebben gezet en hoe het vervolgproces eruitziet.  

 

Er kwamen ongeveer 30 bezoekers op de inloopmiddag af. Deze bestonden uit bewoners, en vertegenwoordigers 

van bedrijven en instellingen in en rondom het gebied. De meeste aanwezigen waren vooral nieuwsgierig naar de 

ontwikkelschets van het totale gebied en de uitwerking daarvan. 

 

Veel gestelde vragen/opmerkingen 

- Veel vragen gingen over de consequentie van de plannen voor het verkeer, parkeren, en 

ontsluitingen van de nieuwbouw. Een groot deel van het extra autoverkeer zal worden afgevangen 

bij de entree van de wijk. De gemeente zal in de vervolgfase verder onderzoek uitvoeren naar 

mogelijkheden om het verkeer in goede banen te leiden en voldoende parkeermogelijkheden te 

realiseren. 

- Er werden meerdere vragen gesteld over de concreetheid van de huidige plannen en de verloop van 

het proces. Hier hebben we uitgelegd dat in de volgende fase pas een concrete uitwerking volgt van 

alle plannen. 

- Veel bewoners zijn enthousiast over een mogelijke verplaatsing van Kion richting de entree van het 

terrein. Hier hebben wij aangegeven dat onderzoek in de volgende fase moet aantonen dat deze 

verplaatsing mogelijk is. De nabijheid van de bedrijven aan de Hogelandseweg kan er voor zorgen 

dat het verplaatsen van Kion naar dit deel van het gebied onmogelijk is. 

- Veel bewoners zijn bezorgd dat de sociale cohesie in het gebied afneemt wanneer het 

inwoneraantal toeneemt. Het aantal woningen gaat relatief flink toenemen in het gebied, maar de 

inwonersdichtheid blijft nog steeds heel laag. De gemeente is van mening dat het dorpse karakter 

hier niet onder hoeft te leiden en het ook een impuls kan zijn voor het gebied. 

- Meerdere bewoners gaven aan dat de halfverharding op het achterste deel van de 

Scherpenkampweg nogal stuift. 

- Er werden vragen gesteld over het terugplaatsen van de muziekkapel. De gemeente kent deze wens 

van bewoners en wil in de volgende fase onderzoeken of en hoe de terugplaatsing mogelijk gemaakt 

kan worden. 

- Een vertegenwoordiger van de ARN gaf aan de plannen niet te steunen. De nieuwe ontwikkelingen 

botsen met de plannen van de ARN om uit te breiden. Een vertegenwoordiger van een bedrijf aan de 
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Hogelandseweg 70 was teleurgesteld over het verplaatsen van de gymzaal en een maatschappelijke 

functies naar de entree van de wijk. Hij uitte de zorg dat deze ontwikkeling te dicht bij de bedrijven 

aan de Hogelandseweg gepland is. Uit de vervolgfase moet blijken of deze ontwikkelingen 

inderdaad botsen met de aanwezigheid van naastgelegen bedrijven.  

- Vanuit Huize Mientje kwamen vragen in hoeverre we bij de ontwikkeling op het Geitenweitje en de 

sportzaal nog rekening kunnen houden met hun bewoners. De gemeente gaf aan dat er mbt. de 

locatie van de ontsluitingsweg en parkeerplaatsen zeker nog mogelijkheden zijn waarbij Huize 

Mientje minder overlast zal ervaren van de nieuwe ontwikkelingen. 

- Bewoners van het voorhuis van de boerderij gaven aan geïnteresseerd te zijn in een evt. CPO 

ontwikkeling. 


